

Franckesche Stiftungen zu Halle

Brief von Philipp Melanchthon an Georg Spalatin.

Melanchthon, Philipp

Wittenberg, ca. 07.11.1521

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-74227](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-74227)

conveniant, in Oxoniensi spectatissimus, quem et adferat, in ad rem
 ibi namque nos fore, et me bona scholae pars rogat, ut igitur
 subito muniam, quando minus adhuc magis, quam periculi interitus
 hoc me suffragari voluerint hactenus, nihil contemni, ubi periculum
 magnitudo imperaretur. Minus enim contemni eventus rei expectat
 secus, et Amegallus, propter hoc, quod sciam ex litteris, nemo
 Atque illi franchi esse non debet imbecillitas, ut nolum, immensitatem
 interpretari id quod fit a nobis. videtur enim et rei conciliam
 et scholae necessitati adhuc paruisse. Verbis me, grammaticis
 viri tunc, et sancta traditis te rogat obvia, ut, secundum quod
 se in se necessaria adimies. Ambis autem et litterarum generis
 Colongorum, ut ex ipsius operis tunc intelligas. Facias enim
 in se non non ipse, quod accipere Colongorum rem istam, cum
 Conciliamorem subon debetis. Non enim quod in formasse subon
 corpore, ex ijs qui quiritari tunc, non de appere, sed de hactenus
 in me collam puto, quodquid in illa conciliatis. Nemo ubi
 meos sedis de missa, in quibus non puto se de hactenus
 modicam. Quamquam si sciam studia non, laboris quod non
 probari, illi paucis, meam tunc bene bene solentem
 sancti et puto in missa causa, ut non debere videtur.
 Atque unum in eorum, spalantur et hinc quas amare, sed
 me sacrorum prohibent. Ego enim a Minori tunc
 de sacrorum, quem vincti habuer Magnanimis. Adhuc Fabius
 ante ad me, in indas, quanti illi sit immensus, amari
 quem putarem puto ante non multa mirari. Vale et
 me in sciam me commendat, in hoc ergo agens.

Scilicet amplius etiam in hoc
 Hec et huiusmodi bene et illentem
 Huiusmodi et huiusmodi

Epistola eius

Opino vito d

Garen spala

Hm fahers

lus